
Geachte dames en heren van de Gemeenteraad van Lelystad en de Provinciale Staten van 

Flevoland, 

 

Naar aanleiding van de gesprekken en discussies die gaande zijn in zowel de media, de 

Provincie als de Gemeente Lelystad over de voorkeursvariant voor de Laan van Nieuwland, 

wil ik u graag berichten over de mening van de Belangenvereniging Bewoners Hollandse 

Hout (BBHH). Het blijkt namelijk dat er veel discussies door elkaar heen lopen en dat er nu 

geen duidelijkheid is.  

 

De voorkeursvariant-route (zie onderstaande tekening) die nu voorligt bij zowel de Provincie 

Flevoland als de Gemeente Lelystad kan de instemming dragen van de BBHH, maar wij 

willen geen verhoging van deze weg bij de aansluiting op de Buizerdweg, aangezien dit 

ontsierend kan zijn voor de toegang tot Nieuwland en het Hollandse Hout bos en teveel 

geluidsoverlast voor Warande, de Buizerdwegbewoners en de Hollandse Hout met zich mee 

kan brengen. 

 

De variant die lang de bosrand geheel rechtdoor loopt tot aan de Buizerdweg, zoals 

eerder in de media naar buiten gebracht , keuren wij dus pertinent af. 

 

We hopen dat hiermee nu de onduidelijkheden zijn weggenomen. 

 

 

 

 

Met vriendelijke groet/Kind regards,  

Namens het bestuur van de Belangenvereniging Bewoners Hollandse Hout 

  

Voorzitter BBHH 

 
 




